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országgyűlési képviselő

dr. Szili Katalin asszony
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentjük, hogy kérdést kívánok feltenni

Dr. Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz

Várhatóan mikor kerül sor a tiszaroffi gazdák kártalanítására a tulajdonukba
került védett, illetve védelemre tervezett területek vonatkozásában?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint Ön előtt is ismeretes, az elmúlt években - szerte az országban - nagy, magántulajdonú
védett és védelemre tervezett földterületek kerültek a KVVM irányítása alá tartozó Nemzeti
Parkok kezelésébe. Az állami tulajdonba kerülés, megfelelő költségvetési forrás hiányában
elhúzódik, így a tulajdonos gazdák komoly anyagi hátrányokat szenvednek . A kezdeti
megértés egyre inkább türelmetlenségbe torkollik .

Én egy konkrét ügyben kívánok tájékozódni, amely a tiszaroffi Aranykalász Mg .
Termelőszövetkezet volt tagjainak az un . maradvány földek sorsolása után tulajdonukba került
területek további sorsát illeti . A mintegy 5651,13 Ak értékű, többnyire erdő, kevesebb szántó,
legelő és rét 2004. június 4.-én, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei FM Hivatal határozatával
került a több száz tiszaroffi gazda tulajdonába, s egyúttal a tulajdonosi jog gyakorlásával a
HNP került megbízásra .

Azóta ezen területek hasznát a HNP szedi, a valódi tulajdonosok pedig a jogutód AGROFF
Kft tagjaiként (esetleg nyugdíjasaiként, vagy már azok örököseiként) egyre türelmetlenebbül
várják a kártalanítást . Türelmetlenségüket az is fokozza, hogy a HNP komoly összegű
bevételre tesz szert az AGROFF Kft-től, aki faipari üzemében dolgozza fel a HNP-től
megvásárolt faanyagot (ennek árára évente kell megalkudnia a Kft-nek) . Egyébként a Kft a
tulajdonosi jogokat gyakorlók megelégedésére végzi az erdőművelés aktuális munkáit .

Mivel a környéken jelentős árvízvédelmi munkák folynak, illetve vannak folyamatban, fontos
lenne a kártalanítás mielőbbi megoldása, ezzel is javítva a beruházás utáni időszak
együttműködési esélyeit .
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Kérdezem Miniszter Urat: Várhatóan mikor kerül sor a tiszaroffi gazdák kártalanítására a
tulajdonukba került védett, illetve védelemre tervezett területek vonatkozásában?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2006 . november 30 .

Tisztelettel :

Herbály Imre
országgyűlési képviselő
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